
 

 

                   Referat af generalforsamlingen 27 februar 2017. 
 
 

1) Valg af dirigent. 
Da ingen meldte sig, måtte kasseren træde til. Per Vangsaa 
Lavt fremmøde gjorde dette udslag  ( ca 19 personer ) 
 

2) Formandens beretning. 
Aktiviteterne har ikke været særlig store i det forløbende år. Der er blevet foretaget 
reparation af brønd på Rosendalvej.  En del snerydning  (14 gange), samt bortkørsel 
af affald fra fællesareal mod gravhøjene. 

 
3) Det reviderede regnskab. 

Alle havde betalt deres kontingent, dog med en enkelt undtagelse, som ikke havde 
betalt fuldt beløb. Dette vil naturligvis blive indkrævet, her i foråret. 
Med de udgifter til rep. Af brønd samt snerydning, fik vi et overskud på 165.378 kr.  
Herefter udgør vores samlede formue pr. 31/12-2016,    799.592 kr. 
Det reviderede regnskab blev godkendt uden bemærkninger. 

 
4) Valg af formand og sekretær. 

Per Willum Hansen ønsker at stoppe, og Mai-ki Hockauf,  Rosendalvej 21 var villig til 
at træde ind i stedet for. Hun blev enstemmigt valgt. Per Willum Hansen indtræder 
herefter som suppleant. Der var desværre ikke nogen som var interesseret i at stille 
op som sekretær ( varetages midlertidig af Per Vangsaa ) 

 
5) Fastsættelse af kontingentet for 2017. 

Bestyrelsen indstiller til uændret kontingent 3375 kr.  
Dette blev enstemmigt vedtaget. 
 

6) Genopretning af fortove / nedlægning af fjernvarme. 
Vi havde i sidste øjeblik fået en aftale i stand med Jørn Arne Nielsen fra Egedal 
fjernvarme, som kom og fortalte om fjernvarme nedlæggelse i vores område. Han 
lagde en brochure, så hvis man ikke har fået den der hjemme. Kan den afhentes hos 
mig på Rosendalvej 3. 
 

     7 + 8) indkomne forslag og eventuelt. 
                Per Vangsaa spurgte om der var stemning for, at sætte en hjertestarter op i vores 
                område. Dette hører ikke ind under Vejlagets love, og der skal derfor en vedtægt                   
ændring for at det kan lade sig gøre. Dette vil blive fremlagt på næste generalforsamling. 
 
            Efter afslutningen af generalforsamlingen, var der hygge med vin, brød og ost. 
 
            Per Vangsaa. 
 
 

 
 
 
 


